
Zápis 
 

o průběhu 7. zasedání zastupitelstva obce Senorady, 
konaného dne 9.9.2011 v kanceláři obecního úřadu 

 
Starosta zahájil sedmé zasedání zastupitelstva obce Senorady v 19.00 hodin a přivítal 
přítomné. 
 

1) Technický bod 
Starosta (předsedající) konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední 
desce Obecního úřadu Senorady, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále 
konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Novák Vl. , Adamová Květoslava, Matoušek Jan, Malý Aleš,  
                Frolcová Dagmar, Pavel Jašek,Chaloupková Anna, Aleš Koníček, David Horký  
 
Omluveni: 0 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Jitka Adamová 
Starosta (předsedající) konstatoval, že zápis předchozího zasedání byl řádně ověřen a je 
vyložen k nahlédnutí v zasedací místnosti. 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrh na ověřovatele zápisu o průběhu  sedmého 
zasedání zastupitelstva obce. Navrženi byli J.Matoušek a D.Horký, kteří vyslovili souhlas. 
 
Usnesení č. 57 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu sedmého zasedání zastupitelstva 
obce Jana Matouška a Davida Horkého. 
 
Hlasování č.57 : pro-9, proti-0, zdržel se-0 
 
Usnesení č.58 
Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 

1) Technický bod 
2)  Smlouva o VB – DUR plus 
3)  Pronájem sálu myslivcům 
4)  Rozpočtové opatření č. 4, 5 
5)  Zpevnění cesty k rod.domku č.160 –Drápalová Jiřina 
6)  Čištění potoka v obci 
7)  Výzdoba sálu 
8)  Diskuse 

 
 
Hlasování č.58 : pro-9, proti-0, zdržel se-0 

  
2) Smlouva o smlouvě budoucí o zřizení práva odpovídající věcnému břemenu 

Jedná se o smlouvu k provedení elektrické přípojky pro pana Jurku,Senorady 37, přípojka 
NN. Elektrickou přípojkou bude dotčena parcela č. 3578/3 zapsaná na LVč.10001 
v k.ú.Senorady. 
 
Usnesení č. 59 



Zastupitelstvo souhlasí s uzavřením  smlouvy o smlouvě budoucí se zřízením VB pro E.ON 
na výše uvedené parcele. 
Hlasování č.59: pro-9, proti-o, zdržel se-0 
   

3) Pronájem sálu kulturního domu 
Myslivecké sdružení Senorady žádá jako každoročně o pronájem sálu v termínu 26.12.2011 
za účelem pořádání myslivecké zábavy – „Poslední leč“.. 
                               
. Usnesení č. 60 
Zastupitelstvo  souhlasí s pronájmem sálu na uvedený termín za obvyklých podmínek. 
 
Hlasování č.60 : pro-9, proti-0, zdržel se-0 
 

4)  Rozpočtové opatření č. 4,5 
Součástí tohoto zápisu je rozpočtové opatření č. 4 a 5 . Jedná se o dotaci z Úřadu práce 
v příjmech a ve výdajích: lavičky, odpadkové koše, dodatek k parkovišti a obytná zóna, 
nájemné za pozemek, náklady na hřbitov. 
   
 Usnesení č.61 
Zastupitelstvo obce schvaluje  rozpočtová opatření č. 4 a 5 
Hlasování č.61 : pro-9, proti-0, zdržel se-0 
 

5)Zpevnění cesty k domu č.p. 160 (za humny) – Drápalová Jiřina 
Starosta obce předložil zastupitelům žádost pí.Drápalové o zpevnění cesty za humny. 
Jelikož zde vede pouze polní cesta, paní Drápalová Jiřina, která má z této cesty vchod do 
domu, žádá o zpevnění cesty,po které se za špatného počasí nedá projít. 
Starosta navrhuje oslovit místní a okolní firmy a problém vyřešit stržením bahnitého 
povrchu a zpevněním povrchu prosívkou po částečném odkanalizování. 
 
Usnesení č.62 
Zastupitelstvo souhlasí s navrhovanou úpravou cesty a oslovením fi.ing.Kudláč,Mohelno, 
Fi.Hort,Vysoké Popovice a fi. Oliver Bakšay,stavební práce.    
 
Hlasování č.62 : pro-9, proti-0, zdržel se-0 
 

6) Čištění potoka v obci 
 

Starosta seznámil zastupitele a postupem prací při čištění potoka v obci.Předání staveniště a  
vlastní čištění má být  zahájeno 14.9.2011.Náklady spojené s čištěním Senoradského potoka 
nese Povodí Moravy a.s. Odpad z potoka se bude skládkovat na určeném místě pod 
Biskoupskými kopcemi,kde bude řádně uložen a zrekultivován. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o čištění potoka . 
 
 

7) Výzdoba sálu 
 
Pí.Chaloupková seznámila zastupitele o svých zjištěních ohledně možností výzdoby sálu K.D.  
Ceny za vymalování sálu s přísálím a výzdoby v podobě dekorace ze suchých rostlin,které 
mají delší životnost se pohybují od 30.000 Kč do 60.000 Kč,dle náročnosti výzdoby. 



Proto bylo navrženo uvolnit 50.000 Kč na výzdobu sálu, včetně vymalování ,přísálí a veřejné 
části prvního patra. 

 
Usnesení č.63 
 
Zastupitelstvo obce souhlasí s uvolněním částky 50.000 Kč na výzdobu sálu K.D. 
Hlasování č.63: pro-9, proti-0, zdržel se - 0 
 
 

8) Diskuse 
 

V rámci diskuse si zastupitelé mezi sebou rozdělili úkoly potřebné ke zdárnému  
zabezpečení krojovaných,Svatováclavských hodů.Starosta seznámil přítomné o úmyslu 
podání žádosti o dotaci na opravu kapličky.Jedná se o dotaci z Nadace ČEZ.  
Dále byla prodiskutována nutnost zajištění kontejnerů na plasty. 
 
Starosta obce,po projednání všech bodů programu, ukončil jednání ve 21.10 hod. 

 
 
 
 
 
V Senoradech 16.9.2011 
 
 
Zapsala: Adamová 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:                                                               Vladimír Novák, starosta 
 
 
 


